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§   1 GGIs möte öppnades av Ingrid Sjöström-Moen. 

§   2 Val av justerare, styrelsen valde Anette Rönnberg.  

§   3 Grannsamverkan fungerar bra.

§   4 Föregående protokoll: Läs protokollet innan sammanträdet. Har allt blivit 
åtgärdat efter okt-21? Förslag på revidering av stadgarna finns på laget.se under 
Dokument. I stadgarna står det att styrelsen ska bestå av ordföranden, 4 ledamöten 
och 2 suppleanter, men styrelsen består idag av ordföranden, 5 ledamöten och 3 
suppleanter. Ordföranden har utslagsröst, vid lika röstetal. Ordföranden tycker inte 
att antalet i styrelsen ska minska i dagsläget p g a den förändring i byastugan som 
planeras. Styrelsen enades om att texten i stadgarna ändras till att styrelsen består
av: … 4 eller 6 ledamöten ... utöver ordföranden och att en suppleant väljs till 
ordinarie ledamot. Stadgeändringarna fastslås på årsmötet i februari. 
Patrik föreslår att gungställningen vid byastugan som är bättre byter plats med 
gungställningen vid badplatsen som nyttjas mer, vilket beviljas av styrelsen. 
Patrik flyttar gungställningarna, när väder och säsong tillåter. 
Yngve avvaktar riva muren tills de som har arbetsbaracker och husvagnar 
utanför byastugan har gjort klart kabeldragningen under markytan i Grimsmark.
Nisse beställer vattenuppsamlingsbrickan under diskmaskinen av Sikeå plåt. 
Joel har tagit bort den strömförande kabeln på väggen och hålet har spacklats igen. 
Yngve tar på sig att göra ramen till anslagstavlan vid E4:an i Grimsmark. 
Patrik och Bo får slutföra uppdraget framtill anslagstavlan är på plats. 
Boverket har skickat nya blanketter för bidragsansökan, Per och Ingrid skickar in. 

§   5 Byastugan: Planering och kostnadsberäkning av plåtslagningen, hur går det? 
Göran har inte kvar den tidigare kostnadsberäkningen för gaveln på byastugan. 
Yngve tar ansvar för materialberäkning av gaveln, kollar vad materialet kostar, 
och kollar med Jörgen om GGI får hyra/låna byggnadsställningen. 
Nisse beställer farmarskruv från Rofab. 
Arbetsdagar för gavelarbetet planeras till helgerna den 2-3 och 9-10 april, ev 
kan vädret under helgen 26-27 mars vara lämpligt. Yngve valdes av styrelsen till 
arbetsledare i husgruppen och övriga i husgruppen är Bo, Bengt och Nisse. 
Yngve väljer datum och kallar ihop en arbetsgrupp för plåtslagning. 

 

§   6 Ekonomi. GGI har nu 106 517:- i kassan. Alla medlemsavgifter har inte inkommit. 
 



§   7 Ansvarsgrupperna, vad är aktuellt? Inställd tacofest p g a restriktioner under 
pandemin, men aktiviteten ersätts med fika under kvällen som Jan Åberg, 
naturgeograf kommer och informerar om vattnet i sjön.

§   8 Verksamhet sen sist och kommande. 
Julbord genomfördes av arbetsgrupp 3 som hade huvudansvar för julbordet, 
men fick hjälp av arbetsgrupp 4. Inflyttade bybor blev inbjudna, ingen av dem 
kunde komma. Inflyttade sommargäster till byarna Grimsmark och Gunsmark får 
ingen gåva, men ska omnämnas att de är välkomna. 
Anette påminner Sofia om vårcafé.

§   9 Vårens möten och arbetsdagar. 
Årsmöte onsdag den 23 februari 2022 kl 19:30, styrelsen samlas kl 18:30. 
Verksamhetsberättelse (medlemsantal ska med) – Monica ansvarar. 
Aktivera valberedningen - Ingrid ansvarar. 
Kallelse - Ingrid skickar ut i postlådor, via sms, lägger ut på laget.se och sätter 
ut gatuprataren. 
Fika – Nisse köper semlor
Ekonomirapport – Nisse kallar till träff med revisorerna Göran och Tomas.
Info från husgruppen om byastugan
Stadgeändring
Städdag 18 maj förslag till årsmötet 

Konstituerande styrelsemöte direkt efter årsmötet.

Styrelsemöte torsdag den 24 mars kl 19:30. 

§ 10 Övriga frågor. 
Frågan om vassklippning tas upp på årsmötet. Jan Åberg tillfrågas om behovet 
av vassklippning på informationsträffen.  

Grimsmark-Gunsmark byastuga 2022-01-18.

Justeras Vid protokollet

Anette Rönnberg Monica Jonsson


